



Tomasz Paczewski

Polen/Deutschland/Poland/Germany

Geboren 1961 in Warschau, Polen. 1983–1988 Studium an der Akademie der Schönen Künste in Warschau. 1990 Umzug nach Deutschland. 1990–1997 Studium der Bildenden Kunst an der Fachhochschule Hannover. 1998 Meisterschüler bei Prof. P. Redeker. Erhielt mehrere Preise und Stipendien u.a.: 1998 DAAD Preis, Stipendium des Landes Schleswig-Holstein (auch 2006), Preis im Grafikwettbewerb "Linolschnitt heute" in Bietigheim-Bissingen; 2000 Preis der Internationalen Grafikbiennale – Handbuch der Editionen, Langenhagen; 2002 Stipendium der Stiftung Kulturfonds Berlin; 2007 Kunstpreis der Stadt Wertingen; 2009 Stipendium der Stader Stiftung für Kultur und Geschichte; 2013 Projektstipendium "Artists in the Parish" in Hamburg. Lehraufträge an der Universität Hildesheim (2007–2008) und der Hochschule für angewandte Wissenschaft und Kunst in Hildesheim (2009). Seit 1988 zahlreiche Ausstellungen und Ausstellungsbeteiligungen in Deutschland, Polen, Dänemark, Japan, Bulgarien, Ägypten, UK. Lebt und arbeitet in Hamburg. www.paczewski.de

Born in 1961 in Warsaw, Poland. 1983–1988 Studied at the Academy of Fine Arts in Warsaw. 1990 moved to Germany. 1990–1997 Studied Fine Arts at the University of Applied Sciences in Hannover, Germany. 1998 Master student of Prof. P. Redeker. Received several awards and scholarships in Germany, among others: 1998 DAAD prize, scholarship of the State of Schleswig-Holstein (also 2006), prize in the graphic competition "Linocut today" in Bietigheim-Bissingen; 2000 prize of the International Print Biennial – handbook of editions, Langenhagen; 2002 scholarship of the Cultural Fund Foundation Berlin; 2007 art prize of the city Wertingen; 2009 scholarship from the Stade Foundation for Culture and History; 2013 project grant "Artists in the Parish" in Hamburg. Lecturer at the University of Hildesheim (2007–2008) and the University of Applied Sciences and Arts in Hildesheim (2009). Since 1988 numerous solo and group exhibitions in Germany, Poland, Denmark, Japan, Bulgaria, Egypt, UK. Lives and works in Hamburg. www.paczewski.de



Zwei Männer eine Öffnung in der Mauer betrachtend, 2012, Öl auf Leinwand, 130x160 cm
Two men looking at an opening in the wal, 2012, oil on canvas, 130x160 cm